关于举办丝路青年科学家科教合作与生物健康农业发展

国际研讨会的通知

生物健康农业是现代农业发展的前沿和基础，健康中国的源头是农产品的质量安全和营养健康，是新时代实施“乡村振兴”战略的必然需求。在此基础上，征求了国内外有关专家的意向，提出在西北农林科技大学举办办丝路青年科学家科教合作与生物健康农业发展国际研讨会，共同商谈如何通过丝路青年科学家科教合作推动生物健康农业发展，探讨生物健康农业领域研究新成果、新进展，促进现代农业国际交流与合作，提升我校在 “一带一路”国家战略中的话语权，对进一步推动乡村振兴及我校“双一流”建设具有重要意义。

一、 会议主办单位

西北农林科技大学

二、 会议承办单位

丝绸之路（杨凌）生物健康农业产业联盟

山仑院士工作站 生命科学学院

三、组织机构

大会顾问

山 仑 

西北农林科技大学研究员、中国科学院水土保持研究所院士

王 鸣 教授  西北农林科技大学园艺学院

大会主席

张立新 西北农林科技大学丝绸之路（杨凌）生物健康农业产业联盟理事长 生命科学学院教授

Muhammad Ashraf 教授，巴基斯坦国家科学基金会前主席、费萨拉巴德农业大学校长，巴基斯坦

吕金印，西北农林科技大学，丝绸之路（杨凌）生物健康

农业产业联盟副理事长，生命科学学院教授

Osama Alshafi Mohamad（金山） 教授，中科院新疆生态与地理研究所教授，埃及

大会特邀国外专家
Muhammad Ashraf 教授，巴基斯坦国家科学基金会前主席、费萨拉巴德农业大学校长，巴基斯坦
Awais Raoof 教授，拉合尔大学主席，巴基斯坦
Yasin Ashra 教授，拉合尔大学分子生物学与生物技术

研究所所长，巴基斯坦
Habib Ur Rehman Athar 教授，巴哈德丁扎卡里亚大学分子

生物学与生物技术研究所所长，巴基斯坦

Abd El-Fatah Abomohra 教授，塔坦大学，埃及

Nadeem Ahmed 教授，联邦教育，巴基斯坦

Nabil Sabet Abdel Maguid Mustafa 教授，国家研究中心，埃及

Osama Alshafi Mohamad（金山） 教授，中科院新疆生态与

地理研究所，埃及

Kashif Ghafoor 教授，沙特国王大学食品科学与营养系，

沙特阿拉伯

Cengiz Kaya 教授，哈兰大学农业学院土壤系，土耳其

组委会 

吕金印，西北农林科技大学，生命科学学院教授

张立新，西北农林科技大学，生命科学学院教授

Osama Alshafi Mohamad（金山，埃及），中科院新疆生态

与地理研究所教授

慕小倩，西北农林科技大学，生命科学学院教授

魏永胜，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

徐  虹，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

卫亚红，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

李科友，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

安  娜，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

武永军，西北农林科技大学，生命科学学院副教授

Shabir Ahmad Rather（印度），西北农林科技大学，

生命科学学院访问学者

Naheeda Begum（巴基斯坦），南京农业大学农学院，博士后

大会秘书  魏永胜 、 徐虹 、卫亚红、武永军、王艳阳、娄慧敏、龚廷峰、郑玺、 叶爱萍、刘祥、邓金华、张明成、胡鑫、  

张晨曦、 罗雯、Shabir Ahmad Rather、Naheeda Begum

四、会议日期及主要日程   2021年05月12日-15日

5 月11日：会议注册

5月12日： 上午线上线下开幕式　
  领导致辞

丝绸之路（杨凌）生物健康农业产业联盟理事等聘书颁发；

学术报告与讨论

5月13-14日　下午线上线下研讨会

5月15日　   线上线下研讨会和参观活动

生物健康农产品鉴评会

五、会议内容

会议主题   科教合作与生物健康农业发展
会议议题  

1. 丝路青年科学家科教合作现状与前景以及学术报告；

2. 生物健康纳米生物技术与产品（肥料、饲料和食料）；

3. 生物健康果品和畜产品标准；

4. 生物健康有机肥银行与生物健康农业宜居庭院；

5. 辐照技术在保障食品安全中的作用及应用领域。

六、会议设置

大会报告：每个15 分钟, 5 分钟讨论，拟计划 15个特邀报告，主要邀请国内外专家和企业负责人就相关青年科学家科教合作与生物健康农业发展的研究进展作报告。

七、会议注册

会议现场注册，与会代表食宿统一安排，费用自理。

八、大会秘书处联系方式

通讯地址: 陕西省杨凌示范区西北农林科技大学北校区生命科学学院 （邮编 712100） 

联系人：

王艳阳  029-87092859，17613882898
娄慧敏 029-87092859，15039942057
郑   玺  029-87092859，18728194304
叶爱萍 029-87092859，18035858334
张立新 029-87092859，13609188053
 吕金印 029-87092948，13572196187

大会专用QQ：2367767414     

微 信：二维码（下页） 

微信公众号： gh_9b915fd48040 ; 二维码（下页）   
九、会议回执

请参会者将会议回执于2021年4 月30日前发至大会秘书处。

附件：会议回执

西北农林科技大学丝绸之路（杨凌）生物健康农业产业联盟

微 信：二维码 We Chat:
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 微信公众号： gh_9b915fd48040 ; 二维码 WeChat public number：
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附件1:

    丝路青年科学家科教合作与生物健康农业发展国际研讨会

会议回执

	姓    名
	
	性 别
	
	电    话
	

	工作单位
	
	手    机
	

	
	
	职称/职务
	

	通讯地址
	
	邮    编
	

	身    份
	代表□ 学生□ 随行人员□
	E-mail
	

	是否

报告
	是
	
	否
	

	
	报告题目
	

	
	报告方式
	口头报告
	大会口头报告
	墙报
	

	住宿要求
	单间
	
	标间合住
	
	标间单住
	

	备注
	


注:单间、标间价格均为200-350元/晚，单间含1人早餐，标间含2人早餐。

International Symposium on Scientific and Educational Cooperation of Young Scientists Along the Silk Road and the Development of Bio-health Agriculture
Biohealth agriculture is the forefront and foundation of the development of modern agriculture. The source of healthy China is the safety and health of agricultural products and the inevitable need of implementing the strategy of "rural revitalization" in the new era. On this basis, we solicited the intention of relevant experts at home and abroad, and proposed to hold an international seminar on scientific and educational cooperation of young scientists along the Silk Road and the development of biohealth agriculture in Northwest A&F University. Jointly how to promote the development of biohealth agriculture through scientific and educational cooperation of young scientists along the Silk Road, explore new research achievements and progress in the field of biohealth agriculture, and promote international exchanges and cooperation in modern agriculture. To enhance the voice of our university in the national strategy of "Belt and Road Initiative" is of great significance to further promote the revitalization of the countryside and the "double first-class" construction of our university.

1. Organizers

Northwest A&F University, NWAFU, China 

2. Undertaker

Silk road Biohealth Agricultural Industries Alliance (Yangling), Shanlun Academician Workstation, China，College of Life Sciences
3. Organization 

Adviser

Prof. Shan Lun, Northwest A&F University/Institute of Soil and Water Conservation,CAS 

Prof. Wang Ming, College of Horticulture, Northwest A&F University

Chairman

Prof. Zhang Lixin, Northwest A&F University, Chairman of Silk road Biohealth Agricultural Industries Alliance (Yangling), China
Prof. Muhammad Ashraf, Ex-chairman of Pakistan Science Foundation and President,  The University of Agriculture Faisalabad (UAF) , Pakistan

Prof. Lv Jinyin, Northwest A&F University, Vice Chairman of Silk road Biohealth Agricultural Industries Alliance (Yangling), China

Prof. Dr. Osama Abusaud (Egypt), Key Laboratory of Biogeography and Bioresource in Arid Land,  Xinjiang Institute of Ecology and Geography, Chinese Academy of Sciences, China

Specially-Invited Experts of Overseas

Prof. Dr. Muhammad Ashraf, Ex-chairman of Pakistan Science Foundation and President,  The University of Agriculture Faisalabad (UAF) , Pakistan

Prof. Dr. Awais Raoof, Chairman , The University of Lahore (UOL) , Pakistan

Prof. Dr. M. Yasin Ashra, Director, Institute of Molecular Biology and Biotechnology, The University of Lahore (UOL) , Pakistan
Prof. Dr. Habib Ur Rehman Athar, Director, Bahauddin Zakariya University(BZU), Pakistan

Prof. Dr. Abd El-Fatah Abomohra,Tanta University, Egypt;Chengdu University, China

Prof. Dr. Nadeem Ahmed, Federal Education, Quaid-i-Azam University, Islamabad, Pakistan

Prof. Dr. Nabil Sabet Abdel Maguid Mustafa, National Research Center, Egypt

Prof. Dr. Osama Alshafi Mohamad（金山，Egypt）, Key Laboratory of Biogeography and Bioresource in Arid Land, Xinjiang Institute of Ecology and Geography, Chinese Academy of Sciences, China

Prof. Dr. Kashif Ghafoor, Department of Food Science and Nutrition, King Saud University, Riyadh, Saudi Arabia

Prof. Dr. Cengiz Kaya
,Harran Üniversitesi, Ziraat Fakültesi, Toprak

Bölümü, Şanlıurfa,Türkiye
Organization Committee  Lv Jinyin, Zhang Lixin, Osama Alshafi Mohamad,Mu Xaioqian, Wei Yongsheng, Xu Hong, Li Keyou, An Na,Wei Yanghong, Wu Yongjun, Shabir Ahmad Rather, Naheeda Begum

Secretariat Office   Wei Yongsheng, Xu Hong, Wei Yanghong, Wu Yongjun, Wang Yanyang, Lou Huimin, Gong Tingfeng, Zheng Xi, Ye Aiping, Liu Xiang, Deng Jinhua, Zhang Mingcheng, Hu Xi, Zhang Chenxi, Shabir Ahmad Rather, Naheeda Begum

4. Conference Dates: May.11 (Tus.) – . 15(Sat.) 

May. 11：Registration 

May. 12-14：Opening ceremony

                 Leader's speech
Issued the appointment letter for the directors of the Biohealth Agricultural Industry Alliance (Yangling)

Academic Presentation and Discussion

May. 15：Visiting   activities,   Biohealth Agricultural Products Tasting

5. Conference topics:

The cooperation of science and education and the development of biological health agriculture.

The present situation and Prospect of Science and Education Cooperation among Young scientists along the Silk Road as well as academic report of young scientists

2. Biological Health Nano Biotechnology and products (Fertilizer, Feed and Food)

3. Standard for biological health fruits and animal products

4. Biological health organic fertilizer bank and biologically healthy agricultural livable courtyard

5. The role and application of radiation techniques in ensuring food safety.
6. Conference Set

Conference report: 20 minutes per person (including discussion for 5 minutes), preparation of 15 special invited reports with research progress of crop resources in extreme environments and food quality and safety by domestic and foreign experts.

7. Conference Registration

Conference registration on-site. All attendants will pay their accommodation by themselves and it will be unified arrangement. 

8. Conference Secretariat Contact Way

Correspondence Address: College of  Life Sciences, Northwest A & F University, Yangling,

Shaanxi, China, 712100

Contacts: 

Wang Yanyang  029-87092859，17613882898，1354662467@qq.com
 Lou Huimin     029-87092859，15039942057，2807317169@qq.com
Zheng Xi         029-87092859，18728194304，931644907@qq.com
Ye Aiping      029-87092859，18035858334，2504726983@qq.com
Zhang Lixin 029-87092859，13609188053，zhanglixin@nwsuaf.edu,cn
          Lv   Jinyin      029-87092262，13572196187，Jinyinlu@163.com

QQ： 

We Chat: 

WeChat public number：
Silk road Biohealth Agricultural Industries Alliance (Yangling), Northwest A & F University
Annex 1:

International Symposium on Scientific and Educational Cooperation of Young Scientists Along the Silk Road and the Development of Bio-health Agriculture
Meeting Receipt
	Name
	
	 Sexual 
	
	Tel.
	

	Work institute
	
	Cell phone
	

	
	
	Professional title / position
	

	Mailing address
	
	Mail Code
	

	Representative
	Representative□ Student □ Others□
	E-mail
	

	Presentation
	Y
	
	N
	

	
	Title
	

	
	
	口Oral 
	口Others 

	Room
	 Single
	
	Standard
	

	Note:
	


